

Peter J. Philipp
Am Deutschhof 5
97422 Schweinfurt
Telefon: 09721-4799416-0
Email: pjp@centroid.eu
Deutsche version.

Ausbildung

Geboren in Berlin; Einschulung in Schweinfurt;
ab der 6. Klasse Schul-Ausbildung in Kanada mit *High School Abschluss (Ontario Secondary School Diploma – OSSD, 1994)*
1995-1997 mehrere Semester Studium der Informatik am Humber College und Seneca College, Toronto
Zertifikat von der IHK Würzburg als „Network Administrator (IHK)“, 2003 (200
Unterrichtsstunden u.a. Netzwerk Grundlagen, Microsoft Windows 2003 und Novell Suse Linux 9.0).

Arbeitsvergangenheit

Während der Schul- und Studienzeit Teilzeitarbeit bei diversen Firmen (KFZ-Industrie, Luftfahrt, Pizza-Service, Lagerist in einer Drogerie).

1997-1999 Globalserve Inc. (Primus Canada Inc. of McLean, Virginia), Mississauga, Kanada
Arbeitsstelle als System Administrator für die Betreuung von einem ISP Netzwerk, mit Computern von Sun und Intel und Betriebssystemen, von Sun Microsystems Solaris, BSDi BSD/OS, FreeBSD, Livingston Com/OS, Cisco IOS und Network Appliance Data ONTAP.

1999-2001 Click2Net Inc., Mississauga, Kanada
Arbeitsstelle als System Administrator und Software Entwickler. Betriebssysteme der Computer waren Sun Microsystems Solaris, FreeBSD und OpenBSD.

2003-2004 Scan Plus GmbH, Ulm/Frankfurt, Deutschland
Arbeitsstelle als System Administrator. Installation von Servern, patching von cat-5 Kabeln. Einrichten von Firewall Regeln unter „hochverfügbaren“ Linux Firewalls. Als Betriebssysteme wurden benutzt Sun Solaris auf SPARC und überwiegend Linux Debian sowie Microsoft Server 2000 und XP (auch unter VMware emulation software).

2011- 2012 Bayerisches Rotes Kreuz, Schweinfurt, Deutschland
Arbeitsstelle als PHP Programmierer. Entwicklung von einem Ausbildungs-Termin System mit MySQL backend. Erfahrung mit PHPmyAdmin, und anderen web-basierten Entwickler tools.

2010- 2015 Enhanced VOIP Communications Inc. (easyofficephone.com), Kanada
Fern-Arbeitsstelle (halbtags) in Kanada über Internet. Ergänzen und Schreiben von Software in der Programmiersprache C. System Administration mit OpenBSD/FreeBSD und Gentoo/Ubuntu Linux Systemen.

2015- Jive Communications Technology Canada Ltd., Kanada
Fern-Arbeitsstelle (halbtags) in Kanada über Internet. System Administration mit OpenBSD/FreeBSD und Ubuntu Linux Systemen.

Peter J. Philipp
Am Deutschhof 5
97422 Schweinfurt
Phone #: +49 9721 4799-416-0
Email: pjp@centroid.eu
English version.

Education

Born in Berlin; primary school in Schweinfurt, Germany; starting with the 6th grade education in Canada with High School Diploma (Ontario Secondary School Diploma – OSSD, 1994)

1995-1997 several semesters of Computer Engineering at Humber College und Seneca College, Toronto (did not graduate)

Certificate from IHK Würzburg as „Network Administrator (IHK)“, 2003 (200 hours of classes in network basics, Microsoft Windows 2003 and Novell Suse Linux 9.0).

Work History

While at school I did several part-time jobs at diverse companies (Auto-Industry, Aerospace, Service Industry (pizza delivery), Shipping and Receiving, working in a drug mart).

1997-1999 Globalserve Inc. (Primus Canada Inc. of McLean, Virginia), Mississauga, Canada
Position as System Administrator for the service and upkeep of an ISP network, with computer manufactured by companies such as Sun and Intel and operating systems from Sun Microsystems Solaris, BSDi BSD/OS, FreeBSD, Livingston Com/OS, Cisco IOS and Network Appliance Data ONTAP.

1999-2001 Click2Net Inc., Mississauga, Canada
Position as System Administrator and Software Developer. Operating System use included Sun Microsystems Solaris, FreeBSD, and OpenBSD.

2003-2004 Scan Plus GmbH, Ulm/Frankfurt, Germany
Position as System Administrator. Installation of servers, patching cat5 cable. Installing firewall rules to high available Linux firewalls. Operating Systems used were Sun Solaris on SPARC and majorly Linux Debian as well as Microsoft Server 2000 and XP (under Vmware emulation).

2011- 2012 Bavarian Red Cross, Schweinfurt, Germany
Position as PHP Developer. Creation of an Instructor-Scheduling System with MySQL backend. Exposure to PHPmyAdmin and other web-based developer tools.

2010- 2015 Enhanced VOIP Communications Inc. (easyofficephone.com), Canada
Remote work (part-time) in Canada via the Internet. Improving and writing new software with the programming language C. System administration with OpenBSD/FreeBSD and Gentoo/Ubuntu Linux systems.

2015 – Jive Communications Technology Canada Ltd, Canada
Remote work (part-time) in Canada via the Internet. System Administration with OpenBSD/FreeBSD and Ubuntu Linux systems.